

《单词百科:grassland是什么意思?grassland怎么发音?grassland的解释和用法》

英语单词grassland是什么意思?grassland怎么读?grassland怎么发音?简答网为您整理了grassland的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



grassland怎么读

grassland的读音:[r slænd]

grassland的意思

1、n.草原;牧场;草地;

grassland的相关词组

1、cultivated grassland 栽培草地;

grassland的近义词

- 1、downs n. (鸟的) 绒羽(down的名词复数);绒毛;软毛;汗毛;
- 2、heath n.荒地 , 荒野;[植]石南;杜鹃花科植物;
- 3、lawn n.草地 , 草坪;上等细麻布;
- 4、lea n.草地;小绞;
- 5、meadow n.草地;牧场;

grassland的双语例句

- 1、In August 1935 , we began our march across the marshy grassland.

1935年8月, 我们开始过草地.

- 2、They are commonly adapted to either woodland habitats, often montane, or sometimes to grassland habitats.

它们通常适合于任何树林, 往往山地, 或有时草原栖息地.

- 3、Animal husbandry on the grassland is developing rapidly.

草原上的畜牧业在迅速发展.

- 4、Grassland A major world plant community (biome) dominated by grasses (Poaceae).

草原:以禾本科草类 (禾本科) 为优势物种的植物群落 (生物群系).

- 5、The snake was coiled up on the grassland.

那蛇被盘绕在草地上.

- 6、Chestnut soil in Xilin river basin has the property of typical grassland soil.

锡林河流域栗钙土具有典型的草原土壤特征.

- 7、There is good grassland here for your cattle and horses to graze on.

这里有很好的草地供你们放牧牛马.

- 8、The climate on grassland is capricious.

草原的气候变化无常.

9、Grand Canyon, where there are green, air grassland.

那里还有绿色大峡谷、空中草原.

10、The snowstorm swept the vast expanse of grassland.

暴风雪袭击了辽阔的草原.

11、Village was changed to grassland ecology, topography, agriculture, and social and cultural activities.

村落群体随草原生态、地形、农业的结合程度以及社会文化活动而变化.

12、Many other papers discussed the place of fertilizers in grassland farming.

许多其它的报告,曾讨论过施肥在牧草栽培制中的地位.

13、Bashang grassland in the summer without heat, clean and pleasant.

坝上草原夏季无暑,清新宜人.

14、In the spacecraft through the dense atmosphere, in capsule landed safely in central Inner Mongolia grassland.

在飞船返回舱穿越稠密的大气层后,返回舱在内蒙古中部草原成功着陆.

15、There is a reach of grassland in the distance.

远处是连绵一片的草原.

16、The grassland smelt fresh and sweet after rain.

雨后的草原一片清香.

17、The grassland scenery of Tibet is unrivalled.

西藏的草原风景是无与伦比的.

18、Summer and autumn in grassland Qunsheng often the formation of mushroom circle.

夏秋季在草原上群生,常形成蘑菇圈.

以上是简答网为您整理的grassland怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于grassland的

用法、grassland的释义、grassla

nd的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/grassland>

